
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
încheiat azi 27 februarie 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 156/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Delia Velici, secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.344/2019

preşedinte de şedinţă este doamna consilier Burduf Margareta.

D- NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Bună ziua. Suntem prezenți 19 consilieri dintr-un număr de 19 și declar

deschisă ședința de astăzi. Pentru început dau cuvântul d-nei secretar general.

D-NA SECRETAR GENERAL DELIA VELICI:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele verbale ale

şedinţelor Consiliului Local din luna ianurarie 2020.
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-.Înainte de a dezbate proiectele pe care le avem pe Ordinea de zi vreau să

vă propun să discutăm primele proiecte de hotărâre, proiectul de hotărâre nr. 15
apoi proiectul de hotărâre nr. 5 de pe ordinea de zi.
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

-Ordinea de zi a fost suplimentată cu încă 10 proiecte de hotărâre:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

-Supun la vot ordinea de zi suplimentată:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dau cuvântul d-lui primar.

DL. PRIMAR:
-Aș dori să vă informez foarte pe scurt în legătură cu ceea ce se întâmplă

cu această problemă cu coronavirusul. Începând de luni, împreună cu
conducerea spitalului am început să restricționăm accesul aparținătorilor în
Spitalul de Urgență Petroșani ca o măsură de precauție. Luni seara a avut loc o
ședință a Comitetului Județean pentru Situații de Urgență unde s-a stabilit ca
toate spitalele din județ să intre în carantină. Noi nu am putut să facem acest
lucru și nici acum spitalul din Petroșani și nici un spital din județul Hunedoara nu
este în carantină, pentru că în carantină se intră doar în momentul în care este
depistat un caz în locația respectivă. Rămânem în continuare cu restricția de a
intra aparținători în spital. Marți dimineața am convocat Comitetul local pentru
Situații de Urgență și am stabilit împreună să informăm populația cu cele 10
măsuri pe care Ministerul Sănătăți le-a aprobat și le recomandă tuturor
cetățenilor să le respecte. Astăzi am transmis o adresă către toate instituțiile de
învățământ să suplimenteze aceste măsuri care privesc igiena personală a
copiilor. Este vorba despre asigurarea săpunului și a acelor proasoape de hârtie,
să intensifice activitățile de dezinfecție.

Dl. Primar citește Hotărârea nr. 2/24.02.2020, dată de Guvernul României,
Comitetul Național pentru Situații Speciale de Urgență, privind aprobarea
măsurilor necesare creșterii capacității de intervenție în prevenirea și combaterea
infecțiilor cu noul coronavirus.

D-NA CONSILIER MUNTEAN:
-Aș vrea să ne gândim cu toții ce este de făcut. Fiecare dintre noi facem

parte din Consiliile de administrație ale școlilor, vreau să vă atrag atenția că
multe dintre ele au parteneriate cu țări străine. Avem acum o situație cu proiectul
Erasmus unde vin copii din Turcia și alte țări care trebuie să locuiască la familii.
Am fost întrebată dacă nu există o posibilitate să se sisteze deocamndată aceste
vizite.

DL. PRIMAR:
-Dacă nu vin din Italia sau China, deocamndată nu există nimic în acest

sens.

D-NA CONSILIER MUNTEAN:
-Mai am o problemă legată de dezinsecțiile care se fac în unitățile de

învățământ. Ați văzut ce s-a întâmplat în țară cu aceste substanțe de dezinsecție,
nu știm exact ce să facem pentru a nu avea probleme. Nu știu cine ar putea să
mă asigure că substanțele cu care se face desinsecția nu sunt periculoase
pentru copii.
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DL. PRIMAR:
-Dacă firma care face această desinsecție este autorizață și are toate

avizele atunci este răspunderea lor.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de

funcţii ale Spitalului de Urgenţă Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER PASCU:
-Vreau să felicit conducerea Spitalului municipiului Petroșani și

administrația locală pentru rapiditatea cu care au achiziționat kit-urile și
dezinfectanții împotriva coronavirusului. Aș dori să întreb pe dl. director dacă noi
la nivel de Petroșani avem persoane în carantină, la domiciliu?
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DL. DIRECTOR VASILESCU:
-Nu. Nu au venit cel puțin la nivel de spital, persoane care să fi ajuns în

spital și apoi să fie trimise în carantină la domiciliu. Varianta aceia de 14 zile
carantină sau 14 zile izolare la domiciliu. Oficial la ora actuală nu avem
asemenea persoane.

D-NA CONSILIER MUNTEAN:
-Am o colegă care săptămâna trecută a fost plecată împreună cu familia în

Italia. Au sosit la București ieri, au intrat în carantină. Au fost anunțați că vor sta
izolați 14 zile în casă. Și în momentul în care trec cele 14 zile și se prezintă
colega mea la serviciu, îmi prezintă o hârtie sau ceva asemănător că se poate
întoarce la serviciu?

DL. DIRECTOR VASILIESCU:
-Pe dispozițiile actuale sunt două tipuri de carantină. Carantină pentru

persoanele care vin din zonele cu carantină, acele persoane sunt duse în locații
speciale timp de 14 zile. La plecarea din locațiile respective se face testare . În
mod normal nu poate pleca dacă este vreo problemă. Dacă este vorba de
autoizolare la domiciliu atunci cele 14 zile se termină cu o testare și sunt
oarecum în grija medicului de familie. Acel concediu pe care îl primesc pentru
izolarea la domiciliu se acordă la final. Ei nu trebuie să plece de acasă, după acel
concediu sau adeverință, că au fost în carantină, decât în momentul în care se
termină cele 14 zile.

DL. CONSILIER BARBU:
-Apropo de isteria asta generată de maștile de protecție, cum gestionați

dumneavoastră ca spital situația asta?

DL. DIRECTOR VASILESCU:
-Pe moment să zicem că situația este acceptabilă, mă refer la nivel de

spital. În primul rând aceste măști trebuie purtate atunci când noi suntem bolnavi
pentru a nu răspândi chiar virusul gripal obișnuit, aceasta este una dintre situații.
A doua situație este în momentul în care acorzi îngrijire cuiva care are probleme
respiratorii. Acestea sunt cele două situații în care se poartă aceste măști, în rest
nu este necesar. Problema este că datorită acestei situații, în luna ianuarie, când
lucrurile erau civilizate, noi cumpăram o mască obișnuită cu 7 bani, luni se
găseau aceleași măști cu 1.95 lei, ieri erau cu 5 lei /bucata. Și prețul crește în
continuare, asta este prima problemă.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
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-Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 19/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
2. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al H.C.L. Nr.3/2020

privind aprobarea contribuţiei Consiliului Local al Municipiului Petroşani în
calitate de asociat al Asociaţiei "Salvital" Hunedoara.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

Un grup de paramedici de la Salvital își exprimă nemulțumirea privind
contribuția acordată de Primăria municipiului Petroșani.

-salariile prea mici pe care aceștia le au (1800 lei/net/lună ) comparativ cu
cei care sunt încadrați la I.SU. (5000 lei/net/lună-5500 lei/net/lună) sau cu colegii
de la Ambulanță (6000 lei/net/lună-7000 lei/net/lună).

-nesiguranța privind protecția împotriva infecțiilor, accidentelor din lipsa de
materiale datorată fondurilor insuficiente.

-echipamentele și ținuta vestimentară care este mai veche de 3 ani de zile,
prezentând un grad mare de uzură.

-mărirea contribuției suportată de Primăria municipiului Petroșani de la 5 lei
la 10 lei pe lună din al doilea semestru al anului 2020.

-neplata contribuției către Salvital de către toate U.A.T.-urile din județul
Hunedoara.

Dl. Primar propune ca diferența de bani care este necesară pentru
creșterea salariilor și acoperirea cheltuielilor materiale necesare desfășurării
activității să o suporte Consiliul județean. Iar in data de 9 martie 2020 când va
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avea loc ședința de la A.G.A. să participe alături de dl. primar și reprezentanți din
partea paramedicilor și consilieri locali din Consiliul local al municipiului Petroșani

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 20/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Propun ca punctul ,,Diverse” să fie dicutat acum și nu la sfârșitul ședinței.

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Dl. Rogobete își exprimă nemulțumirea că terenul pe care l-a folosit în scop
agricol până în anul 2015.

D-NA BOBOC:
-Terenul la care face referire dl. Rogobete a fost în proprietatea statului

român și a fost aferent imobilului din strada Voievodului, nr. 2. În anul 2019
proprietarii imobilului de pe strada Voievodului, nr. 2 au făcut o solicitare în baza
Legii nr. 18/1991, republicată, care s-a supus aprobării Consiliului local în luna
octombrie 2019, după care s-a emis Ordinul Prefectului în luna decembrie pentru
suprafața de 526 mp conform unei Decizii de atribuire de folosință dată de
Consiliul popular și schița în spate identică cu suprafața care s-a măsurat. Dl.
Rogobete folosește acest teren din anul 2015 fără a avea nici un fel de contract
sau act pentru el.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetului

local rezultat la închiderea exerciţiului bugetar al anului 2019.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
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Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.21 /2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 1.500 lei în vederea participării Consiliului Local al Municipiului
Petrosani în calitate de coorganizator alături de Asociaţia Schi Turism
Montan ,,Pro - Parâng” Petroşani a ,,Serbărilor Zăpezii 2020” şi a ,,Cupei
Pro Parâng 2020” în luna martie 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
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-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 22/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 20.000 lei în vederea premierii d-lui prof. Aurelian Epuraş şi a
unor elevi cu rezultate deosebite la concursuri naţionale şi internaţionale.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?



9

-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.23 /2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 41.246 lei către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „APA
VALEA JIULUI’’ reprezentând cotizaţia aferentă anului 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-Dl. Primar sau d-na Popa ne pot spune ce s-a întâmplat cu devidendele

din anul 2018, devidende care trebuiau investite pe canalizări prin Petroșani?

DL. PREDA:
-Au fost 120 de miliarde de lei.

DL. PRIMAR:
-Au fost făcute 7-8 lucrări de către Apa Serv.



10

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.24/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune privind

serviciile sociale pe anul 2020 la nivelul municipiului Petroșani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 25/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
8.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de măsuri pentru

prevenirea şi combaterea marginalizării sociale pe anul 2020.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 26/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea Convenţiei definitive pentru

acordarea de servicii de asistenţă socială pe anul 2020 încheiată între
Consiliul Local al Municipiului Petroşani - Direcţia de Asistenţă Socială şi
Asociaţia de Voluntariat ,,Casa Pollicino”.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
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-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 27/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului comun pe anul

2020 încheiat între oraşele înfrăţite Petroşani şi Várpalota.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 28/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
11. Proiect de hotărâre pentru organizarea reţelei şcolare a unităţilor de

învăţământ preuniversitar din Municipiul Petroşani pentru anul şcolar
2020-2021 .

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 29/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi a numărului

burselor şcolare care se vor acorda în semestrul II al anului şcolar 2019-
2020 în unităţile de învăţământ din municipiul Petroşani.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 30/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării pe centrele de

executie bugetară din municipiul Petroşani a sumelor rezultate din
aplicarea standardelor de cost per elev/preşcolar/antepreşcolar/an.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
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-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.31/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării organigramei şi

statului de funcţii al aparatului de specialitate al Primarului municipiului
Petroşani şi a serviciilor publice din subordinea Consiliului Local.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
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-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 32/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării numărului de

personal, a organigramei şi a statului de funcţii al Serviciului Public
Administraţia Pieţelor Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 33/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea „Ghidului de eligibilitate

pentru elaborarea și prezentarea proiectului în vederea atribuirii de
contracte de finanțare nerambursabilă din bugetul local al municipiului
Petroșani – domeniul culte”, criteriile specifice de evaluare, selecţie şi
atribuire

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 34/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză şi
Acoperire a Riscurilor la nivelul Municipiului Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER PASCU:
-Doresc să fac un amendament ca în acest proiect de hotărâre să fie

cuprinsă și zona turistică din Parâng. În acea zonă sunt 134 persoane fizice cu
contract de concesiune, 16 persoane juridice și 350 proprietari de terenuri și
construcții conform celor de la taxe și impozite. Este dezvoltată o comunitate și
trebuie cuprinsă într-un plan

DL. BUNEA:
-La pagina 25 în Planul de analiză și acoperirea riscurilor există o informare

privind turismul din Valea Jiului. Acest Plan prin titlul lui este un plan de analiză si
acoperirea riscurilor nu este un plan de intervenție. Planurile de intervenție sunt
cele 7 planuri de evacuare, de cutremure, alunecări de teren, radiologice,
accidente chimice și așa mai departe. Acestea sunt date statistice și nu poate fi
pus în aplicare. Normal este un fel de istorie. Cine îl citește află ce există la
nivelul municipiului Petroșani.

DL. PRIMAR:
-Acest plan este pentru municipiul Petroșani?

DL. BUNEA:
-Da.
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DL. PRIMAR:
-Și zona Parâng aparține de municipiul Petroșani.

DL. BUNEA:
-Exact.

DL. PRIMAR:
-Este necesară precizarea făcută de dl. consilier Pascu ?

DL. BUNEA:
-Nu deoarece stațiunea Parâng aparține de municipiul Petroșani și nu este

o problemă de intervenție, în situații de urgență, se va acționa ca atare.

DL. CONSILIER PASCU:
-Sunt 500 de persoane fizice și juridice în Parâng și eu cred că merită să

fie cuprinse în acest program de intervenție.

DL. BUNEA:
-Da, pot fi cuprinse dacă doriți.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
--Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 35/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii de acordare a

facilităților la plata impozitului / taxei pe clădiri, a impozitului / taxei pe
teren şi a taxei de salubrizare.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
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-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 36/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
19. Proiect de hotărâre pentru completarea art.1, pct.4 al H.C.L.

nr.350/2019 privind aprobarea taxelor percepute de Serviciul Public
Administraţia Pieţelor pentru anul 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 37/2020
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
20. Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la HCL 451/2018

privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a cimitirelor
din municipiul Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 38/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
21. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Devizelor generale

privind cheltuielile necesare pentru extindere conductă gaze naturale
presiune redusă, în Municipiul Petroşani, str. George Enescu şi str.
Transilvaniei.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
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-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 39/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
22. Proiect de hotărâre privind acceptarea de către Municipiul

Petroşani a ofertei de donaţie a unui imobil - statuia ,,Sfânta Varvara” aflată
în proprietatea Parohiei Romano - Catolice Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 40/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării serviciilor de

transport public în regim de taxi în Municipiul Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER PASCU:
-Am mai pomenit despre problema aceasta cu taxiurile și în alte ședințe, nu

s-au liniștit și refuză în continuare comenzi. Refuză să ia comenzi și de la gară,
au scos sacoșele și geamantanele oamenilor care le-au pus în porbagaj. Trebuie
să fim mai atenți cu acest Regulament.

DL. VICEPRIMAR:
-Trebuie să ne spuneți numărul mașini.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Câte autorizații au fost retrase?
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DL. CONSILIER CORNEA:
-Ar fi trebuit să fie cineva de la transport să ne spună dacă se poate sau nu

se poate așa ceva. Eu zic că nu se poate.

DL. CONSILIER RUS:
-Mai apar aici niște probleme. Sunt unii care într-adevăr nu acceptă curse

scurte dar sunt și cazuri în care vin taximetriști de la Petrila care se întorc cu
clienți. Acolo ar trebui să se facă o trecere în revistă a celor care fac acest lucru,
mai ales când vin trenurile importante la gară.

D-NA CONSILIER BURDUF:
-Datorită faptului că nu are, acum, cine să ne dea răspunsuri la întrebările

noastre, propun să amânăm acest proiect de hotărâre
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Proiectul de hotărârea a fost amânat

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin

negociere directă a unui teren în suprafaţă de 63 mp.situat pe str. 1
Decembrie 1918, bloc 87 parter, în vederea amenajării unei terase, către
soţii Iordache Constantin - Siminel şi Rodica.

DL. VICEPRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Anul trecut l-am sancționat, după ce l-am sancționat de ce nu a cerut

atunci concesiune. Eu știu că acum nu mai putem să-i dăm concesiune.

D-NA PUIU:
-Terenul era concesionat la vremea respectivă, contractul de concesiune

era valabil, dar firma care avea contractul de concesiune era în insolvență și a
trebuit să-l reziliem.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Atunci nu putea. Dar acum el este singurul și restul nu mai fac concesiune?

D-NA PUIU:
-Singurele situații pe care le putem promova în Consiliul local sunt situațiile

de extindere pe terenul alăturat acolo unde avem negociere directă. Codul
administrativ reglementează conesiunile prin licitație publică, negocierile directe
au rămas în Legea 50 neschimbate.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -2 voturi (d-ra consilier Grigoriu și d-na consilier

Niță)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 41/2020

Iasă din sală dl consilier Codreanu

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei

contractului de închiriere nr.193/27.03.2015 încheiat cu dl. Catană Grigore.

DL. VICEPRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
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Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 42/2020

Intră în sală dl consilier Codreanu

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării imobilului -

cabinet medical situat în Petroşani, strada Eroilor, nr.1, C.M.I.
Dr.Rebrişoreanu Angela.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 43/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării imobilului -

cabinet medical situat în Petroşani, strada Eroilor, nr.1, C.M.I. Dr.
Gheorghiu Constantin.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 44/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
28. Proiect de hotărâre pentru revocarea H.C.L. Nr.251/2015.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 45/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
29. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale înscrisă în

H.C.L. Nr.372/2019.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizul comisiei, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
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-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 46/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
30. Proiect de hotărâre privind acordarea medaliei ,,PRO URBE”

Preasfinţiei Sale Gurie Georgiu Episcopul Devei şi Hunedoarei.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 47/2020
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
31. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizul comisiei, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Vă rog să faceți propuneri.

DL. CONSILIER LUPU:
-Propun pe dl consilier Butulescu.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai aveți alte propuneri, supun la vot :

-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 48/2020
Dl. Consilier Butulescu nu a votat

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
32. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei, a statului

de funcţii şi aprobarea numărului de personal din cadrul Direcţiei
Administrarea Domeniului Public şi Privat a municipiului Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
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-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER CORNEA:
-De ce îi spuneți la compartimentul nou înființat ,,compartiment gospodărie

comunală, salubrizare”?

DL. PRIMAR:
-Așa scrie în lege.

DL. PREDA.
-Salubrizarea a fost cuprinsă la Compartimentul de gestionare a câinilor

fără stăpân.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Nu sună bine ,,compartiment gospodărie comunală, salubrizare” și

salubrizare ar trebui. Dacă se poate adăuga ,,și salubrizare”

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 49/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
33. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 1.520 lei în vederea organizării de către Colegiului Naţional de
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Informatică ,,Carmen Sylva” a Zilei Internaţionale a Francofoniei, în data de
20 martie 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-Data trecută dl primar ați aprobat o sumă de 6000 lei pentru robotică

făcută de colegul meu de informatică dl Danciu. L-am întrebat dacă dumnealui a
însoțit echipa la Timișoara și am aflat cu surprindere că a fost delegat inginerul
de sistem și administratorul, niciunul din cadrul compartimentului de informatică.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 50/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
34.Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii din

administrarea Direcţiei Administrarea Domeniului Public şi Privat în
administrarea Colegiului Naţional de Informatică ,,Carmen Sylva” a două
centrale termice pe gaz.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 51/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
35.Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care

aparţin domeniului public şi privat al Municipiului Petroşani ca urmare a
reevaluării acestora.
DL. PRIMAR:

Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
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-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 52/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
36. Proiect de hotărâre privind aprobarea modalitatii de gestiune prin

gestiune directa a Serviciului pentru gestionarea câinilor fără stăpân al
municipiului Petroșani către Direcţia Administrarea Domeniului Public şi
Privat Petroșani, aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a
serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân al municipiului Petrosani cât
și a Caietului de sarcini al Serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân al
municipiului Petroșani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Se poate ca într-o lună de zile să solicit un număr de telefon, dacă ne

întreabă cineva pentru a chema hingherii?

DL. PREDA:
-După ce vom primi autorizația de la D.S.P.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 53/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
37.Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii duratei

contractelor de închiriere privind suprafeţele locative cu destinaţia de
locuinţe din proprietatea U.A.T. Municipiul Petroşani pe o perioadă de 3 ani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.54 /2020
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
38.Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 6.000 lei în vederea participării echipei ,,ALPHABIT” de la
Colegiul Naţional ,,Mihai Eminescu” Petroşani la etapa naţională de
robotică, ce va avea loc la Cluj - Napoca în perioada 26-30 martie 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.55 /2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
39.Proiect de hotărâre privind aprobarea predării către Ministerul

Lucrărilor Publice, Dezvoltării şi Administraţiei prin Compania Națională de
Investiții “C.N.I.” S.A., a amplasamentului şi asigurarea condițiilor în
vederea executării obiectivului de investiții Proiect pilot - ”Construire Sală
de educație fizică școlară, Școala Gimnazială I.G. Duca, Str. Șt. O. Iosif, nr.
4, municipiul Petroșani, județul Hunedoara”.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.56 /2020

40.Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a
sumei de 5000 lei în vederea partcipării echipei de robotică de la Colegiul
Național de Informatică ,, Carmen Sylva ” Petroșani la etapa națională de
robotică, ce va avea loc la Cluj -Napoca în perioada 27-29 martie 2020

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
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-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 57/2020

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-De ce la Colegiul ,,Mihai Eminescu” se dau 6000 lei iar la

Colegiul ,,Carmen Sylva ” 5000 lei?

D-NA KECS:
- Noi le dăm în funcție de cât ne-au cerut.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
41.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului

Local al Municipiului Petroșani în comisia pentru vânzarea spațiilor
medicale și în comisia de contestații.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Vă rog sa faceți propuneri.
Au fost propuși în comisia pentru vânzarea spațiilor medicale d-nii

consilieri Bican Florian și Lupu Constantin iar în comisia de contestații d-nii
consilieri Lăutaru Vlad Alexandru și Pascu Viorel.

Se întocmesc buletinele de vot.

D-NA CONSILIER BURDUF:
Proces verbal încheiat azi, 27 februarie 2020, cu ocazia numărării voturilor

privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Petroșani în
comisia pentru vânzarea spațiilor medicale și în comisia de contestații.

Au votat un număr de 19 consilieri locali.
În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat următoarele:

Dl. Bican Florian a obținut
19 voturi ,,pentru” şi 0 voturi,,împotrivă”.

Dl. Lupu Constantin a obținut
19 voturi ,,pentru” şi 0 voturi,,împotrivă”.

Dl. Lăutaru Vlad Alexandru a obținut
19 voturi ,,pentru” şi 0 voturi,,împotrivă”.

DL Pascu Viorel a obţinut:
19 voturi ,,pentru” şi 0 voturi,,împotrivă”.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre cu propunerile

făcute:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 58/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 27 februarie 2020.

Petroşani, 27.02.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
BURDUF MARGARETA SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI
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